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 שיוט למטרה. מיומנו של סטודנט...

 ייט.. סטודנט לתואר שני ושים-מקיבוץ שדות 31ערן סלע בן 

 

כשהייתי בכיתה ב' הציגו בפני הכיתה שלי את החוגים שיהיו במסגרת פעילות החינוך של הקיבוץ 

באותה שנה, ואפילו לא התלבטתי בקשר לחוג השייט. אבי עסק כל חייו בהפלגות ותחזוקת כלי 

ושני אחיי הגדולים התחרו בסירות מפרש באותה עת, אולי זו הסיבה לכך שלא היססתי שייט, 

פעילות שמאוחר יותר בחיי הפכה למקצוע ולענף ובחרתי ב

 הספורט המועדפים עלי. 

ה מדלישנים כספורטאי, זכיתי ב 20במהלך קריירה של 

בוגרים באליפות אירופה ל אירופה לנוער ועוד שתיים באליפות

 2012שזו מפרשית זוגית אולימפית. בשנת  470-בדגם ה

ימפיים הייתה לי הזכות לייצג את ישראל במשחקים האול

בלונדון, חוויה מיוחדת במינה למרות שלא הצלחנו להציג יכולות 

לאחר מכן עברתי לתחום  גבוהות מספיק לזכייה במדליה.

ההדרכה והאימון בשייט, בו אני עוסק עד היום בתפקידי אימון 

 והרצאות בקורסים והשתלמויות בענף השייט.

לך השנים עזרו לי להכיר את עצמי טוב אלפי השעות שהשקעתי בפעילויות השייט במה ,ללא ספק

להשקיע  גם למדתי. יותר, למדתי מהספורט איך אפשר להתקדם גם מבלי 'לדרוך' על היריבים שלי

המון במטרה שסימנתי לעצמי, בלי שהובטח לי שאשיג אותה, וכך הצלחתי להבין בין היתר מדוע 

 הדרך היא המטרה. שיעורים חשובים לחיים. 

 

 


